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Képviselő -  testülete  részére  

 

 

  2017. április 1-től dolgozom Füzesgyarmat város 1.sz. háziorvosi körzetében. Az első hónapokat 

inkább a megfigyelés és az alkalmazkodás  időszakának nevezném. Ugyanis  egy új munkahely, más 

megyében, olyan helyi  sajátosságokkal rendelkezhet, melyekre  illendő és érdemes odafigyelni. Ezek 

adódhatnak a földrajzi helyzetből, vagy az egészségügy működési rendjének helyi  vonatkozásaiból , 

pld.  beutalási rend, stb. 

  Kórházi osztályos  / 19 év / , ezt követően  háziorvosi  / 24 év / tapasztalatomból  szinte természetesen 

adódik az összehasonlítás  lehetősége. Érdemesnek tartom az alábbiakat kiemelni : 

1. Az első benyomásom, az volt,  mintha a körzetemhez tartozó emberek  betegebbek lennének 

az átlagnál. Szakmailag  úgy mondanám, hogy mélyebb a patológia.Mit értek ez alatt ?  Nagyon 

sokan 4-5 féle szakrendelésre járnak , amely a helyes therápia beállításának  az akadálya.  Ez 

csupán a nagyfokú gyógyszerfogyasztáshoz vezet. 

Ennek / 1 év után / több okát látom: 

- valóban több a betegségek száma / szív –és érrendszeri betegségek, cukorbetegség, 

mozgásszervi  -és pszichiátriai  megbetegedés, stb /  

Összehasonlításképpen : a  régi körzetemben volt 75-85 cukorbeteg, a jelenlegi kör- 

                                              zetemben 175 .… 

- a betegek így lettek nevelve évtizedek alatt 

- -vannak, akik a „betegségbe szeretnek menekülni „ 

       

2. Más  a beteg beutalási rend. Ehhez egyszerűen csak alkalmazkodni kellett. 

 

3. A beutalt betegeknél van egy feltételezett diagnózis. Ha ez nem  igazolódik, a későbbiekben 

akkor is szerepel a dokumentációban. 

Ez  részben szakmai,  részben rendszer probléma. 

 

  

4. A település  dícséretére szóljon, hogy  viszonylag bőven van  munkalehetőség, ezért egyesek  

sokkal könnyebben  választják a táppénzes állományt. 

 

 

Munkarend:  



  Három  hónap után az ápolóval együtt kidolgoztuk a végleges munkarendet. Ezt a Polgármester  

Úrral és a képviselő testülettel egyeztetve tettük meg. Ezúton is szeretném megköszönni a 

támogatást, és a közbenjárást a működési engedély megváltoztatásához . A működési –vagy 

munkarend    kidolgozásánál három elvet vettünk figyelembe : 

- az orvos elérhetősége legyen optimális a páciensek részére , de megfelelő időben és 

rendben. / a rendetlenség anarchiát szül / 

- bevezettük az előjegyzést, a krónikus betegek részére  több hónapra kiírjuk a 

gyógyszereket 

- figyelembe vettük a másik 3 praxis rendelési idejét . 

Ezt a programot / rendelési idő / sok betegnek személyesen adtuk át.  

Jelenleg jó eredménynek tartom, hogy a rendelési időt és az előjegyzést 70-75%-ban betartják.  

 

Rövid statisztika :  

- 2017-ben 11.740  esetben történt betegellátás 

- lakásra hívás:58 eset 

- -kórházba utalás : 83 eset 

- beutaló kiadása 1557 eset  

Néhány adat a gondozásba vett krónikus betegekről:  

- rosszindulatú daganattal gondozottak:  56 fő 

- cukorbetegséggel gondozottak:175 fő 

- hyperlipidaemia miatt gondozottak: 385 fő 

- hypertoniával gondozottak: 678 fő 

- szívbetegséggel gondozottak: 248 fő 

- COPD-vel gondozottak: 110 fő 

asthma miatt gondozottak: 96 fő 

- mozgásszervi betegséggel gondozottak: 414 fő 

Javaslatom a jövőre nézve: 

  Minden igyekezetünk megvan arra, hogy a fenti  statisztikán javítsunk, ezért ha kell, 

egészségnevelési programban is szívesen részt vennénk. Ha önkormányzati pályázati lehetőség van 

erre, ehhez szívesen társulunk. 

  A magunk részéről támogatjuk a Füzesgyarmati Gyógycentrum  mihamarabbi „ talpraállítását „, 

hiszen  ez a mozgásszervi betegek részére  igen nagy segítség lenne.  

  Továbbra is szeretném élvezni az Önkormányzattal való jó együttműködést és háttértámogatást.  

 

Füzesgyarmat, 2018.04.19. 



 DR  NAGY  VILMOS  RENDELÉSI  IDEJE : 

 

 

HÉTFŐ : 9 – 13 h 

 

KEDD :  9 – 13 h 

 

SZERDA : 12 – 15 h 

 

CSÜTRÖTÖK : 9 – 13 h 

 

PÉNTEK : 9 – 14 h  


